



National International Holding Co. K.P.S.C.
الشركة الوطنية الدولية القابضة ش.م.ك.ع

Date: 06/01/2025

Mr. Hamed Ahmed Ali

Chief Executive Officer (CEO)

Dubai Financial Market

Dubai - United Arab Emirates

التاريخ : 06/01/2025

السيد / حامد أحمد علي المحترم

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

دبي - دولة الامارات العربية المتحدة

Subject: Disclosure of Material Information

الموضوع: إفصاح عن معلوماته جوهريّة

Dear Mr. Hamed

تحية طيبة و بعد،

Reference to above subject, and according to requirements of module ten, (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law no. 7 of 2020 regarding the establishment of Capital Market Authority and its amendments – we would like to attach Appendix No. (10) "Disclosure of Material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه ، وإلى الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 م بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتعديلاته الصادرة بالقرار رقم (72) لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها، نرفق لكم الملحق رقم (10) " الإفصاح عن المعلومات الجوهرية".

National International Holding Company would like to announce the expiry of Market Making Activities with KFH Capital Company on NIH shares listed in Kuwait Bourse, as of the end of trading session on Monday February-17-2025.

تعلن الشركة الوطنية الدولية القابضة بأن اتفاقية صانع السوق المبرمة مع شركة بيتك كابيتال للاستثمار ستنتهي في يوم الاثنين الموافق 2025/02/17 .

Impact on Financial Position: Nill

الاثّر على المركز المالي: لا يوجد

Mamdouh A. EL Sherbiny

ممدوح عبد الغنى الشربيني

CEO & Board Member

الرئيس التنفيذي و عضو مجلس الادارة



(Handwritten signature)